



Zhenya Mironov

Russland/Russia

Женя Миронов

1988 geboren. Abschluss an der Moskauer Staatlichen Universität für Kunst und Kultur (Studio Yuri Babich). Teilnahme an Ausstellungen seit 2008. Mitglied der Union der Fotografen Russlands. Teilnahme an der Internationalen Biennale von Moskau, Nominierung für den Kandinsky Preis 2014. Zusammenarbeit mit ROSATOM. Bilder befinden sich im Multimedia-Kunstmuseum in Moskau und anderen privaten Sammlungen. Mehrere Ausstellungen in Moskau u.a.: 2015 Gogol Haus; 2014 MAMM, MMOMA, Kandinsky Preis; 2013 Alternative Biennale, Vinyl Kunstzentrum; 2012 Designfabrik "Bottle", Konchalovsky Preis; 2011 Moskauer Staatliche Universität für Kunst und Kultur; 2010 Zentrum moderner Technologien ANE. Ausstellungen in anderen Städten Russlands: 2013 Valentin Serov Haus in der Taiga; 2012 Novocheboksarsk Landesmuseum; 2011 Stradovnya See, Twer; 2011 Galerie Alternative, Kaliningrad; 2009 Russisches Museum der Fotografie, Nizhny Novgorod. Ausstellungen im Ausland: 2012 Festival der Fotografie MAO, Toulouse, Frankreich; 2011 Galerie Stuka Pietrze, Polen.

Born in 1988. Graduated from the Moscow State Art and Cultural University (Yuri Babich studio). Participation in exhibitions since 2008. Member of the Union of Photographers of Russia. Participation in the International Biennial of Moscow, Kandinsky Prize nominee 2014. Cooperation with ROSATOM. Pictures are represented in the Multimedia Art Museum, Moscow, and other private collections. Several exhibitions in Moscow i.a.: 2015 Gogol House; 2014 MAMM, MMOMA, Kandinsky Prize; 2013 Alternative Biennial, Art Tsentr Vinyl; 2012 design factory "Bottle", Konchalovsky Prize; 2011 Moscow State Art and Cultural University; 2010 center of modern technologies ANE. Exhibitions in other cities of Russia: 2013 Valentin Serov House in the Taiga; 2012 Novocheboksarsk State Museum; 2011 Stradovnya lake, Tver; 2011 Gallery Alternative, Kaliningrad; 2009 Russian Museum of Photography, Nizhny Novgorod. Exhibitions abroad: 2012 Festival of the Photography MAO, Toulouse, France; 2011 Gallery Stukanapietrze, Poland. www.facebook.com/mironov.foto



Aus der Serie: Neue Qualität der Präsenz, 2013–2014, Fotografie, 40x50 cm

From the series: The new quality of presence, 2013–2014, photography, 40x50 cm